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Op 27-09-2022 ontvingen wij vragen van de VVD inzake kosten fietsverbinding Riel-Gilze op basis van 
artikel 32 Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende 
antwoord: 
 

1) Begin 2022 zijn aanpassingen op dit project gemaakt die hebben geleid tot een significantie 
toename van kosten. 
a) Waren die kostenverhogingen bekend voordat die aanpassingen zijn doorgevoerd? 

Nee, die kostenverhogingen waren niet bekend. Ieder jaar stijgen de kosten van 
grondstoffen en materialen. Normaal gesproken wordt daarom ieder jaar geïndexeerd. 
Echter is dat bij dit project niet gebeurd en is gerekend met eenheidsprijzen uit 2016. Zie 
ook de raadsinformatiebrief van 09-08-2022. Een deel van de kostenverhoging(en) wordt 
bepaald door de situatie in de wereld (corona, Oekraïne, grondstofprijzen, stijgende 
energieprijzen) en het andere deel komt voort uit de aanpassingen. 
 

b) Zijn de aanpassingen nog terug te draaien om zo de totale kosten weer enigszins terug te 
brengen op het oorspronkelijke bedrag van € 805.000? 
Nee, het is niet mogelijk om terug te gaan naar het oorspronkelijke begrootte bedrag van 
€700.000. In de raadsinformatiebrief van 09-08-2022 staat benoemd dat de kosten 
(zonder aanpassingen op het tracé) begin dit jaar al boven de €1.000.000 zouden liggen.  
Het niet uitvoeren van de aanpassingen heeft de volgende consequenties: 
- Het inkorten van het tracé en daardoor een minder logische aansluiting in de kern Riel; 
- Het niet realiseren van verlichting langs de route. Dit gaat ten koste van de (verkeers-) 
veiligheid; 
- Het niet verleggen van het tracé op bepaalde plekken, waardoor er beeldbepalende/ 
beschermde bomen gekapt dienen te worden; 
- Een dunner asfaltpakket aanleggen, waardoor de kans op schade wordt vergroot op het 
moment dat er onderhoudsvoertuigen (bv. strooiwagens) over het fietspad rijden. Dit 
brengt hogere onderhoudskosten met zich mee. 
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c) Wie heeft de kostenverhogingen en daarmee die aanpassingen goedgekeurd? 
Er is nog geen goedkeuring gegeven op de kosten. Deze zijn opgenomen in de begroting 
2023.  

 
2) Indien het antwoord op 1b nee is, zijn er dan alternatieven beschikbaar om toch een 

fietsverbinding aan te leggen maar tegen veel lagere kosten? 
Ja er is een mogelijk alternatief tracé. Deze loopt over de Schootjesbaan, Goorweg en het 
Zandeind. Dit tracé is niet geheel vrij liggend, de Goorweg kan afgesloten worden voor 
gemotoriseerd verkeer met uitzondering van bestemmingsverkeer. De aanlegkosten voor dit 
tracé zijn geraamd op ca. €1.000.000 incl. aanbrengen verlichting, rode coating, en belijning, 
excl. kosten voor aanleggen/verleggen kabels en leidingen. De jaarlijkse beheer en 
onderhoudskosten zijn geraamd op ca. €35.000. In deze variant kan men er voor kiezen om 
de Goorweg niet uit te voeren met rode coating dan scheelt dit ca. €380.000 aanlegkosten en 
ca. €19.000 jaarlijkse beheer en onderhoudskosten.  
 

Zoals vermeld stond in de raadsinformatiebrief van 09-08-2022 zijn de prijzen tussen januari – april 
2022 conform de CBS-prijsindex met ca. 10% gestegen. Inmiddels zijn ook de indexcijfers voor juli 
2022 bekend. Tussen april – juli 2022 zijn de prijzen met ca. 1,5% gestegen. Hierdoor komen de 
kosten voor het aanleggen van het fietspad (met aanpassingen) uit op ca. €1.624.000 excl. kosten 
voor aanleggen/verleggen kabels en leidingen. 
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